
V jeseni smo organizirali ekskurzijo v Maribor. Sprejeli so nas člani Maribor-
skega geografskega društva. Popeljali so nas na ogled Pedagoške akademije in 
Osnovne šole Veljko Vlahovič, nato pa so nam razkazali še mesto in njegove geo-
grafske značilnosti ter bogato zbirko Pokrajinskega muzeja. 

Društvo se je tudi organizacijsko utrdilo. Veliko poti je bilo potrebnih, da smo 
dobili potrjen statut in številka žiro računa. Precej dela je bilo tudi s kartoteko 
članstva. Geografsko društvo Gorenjske združuje 94 članov, k sodelovanju pa 
smo povabili tudi učitelje, ki poučujejo spoznavanje družbe. 

Člani društva so aktivno sodelovali tudi na 13. zborovanju slovenskih geografov. 
Zanj so prispevali nekaj referatov. Zlasti so bili aktivni pri pripravi naravoslov-
nih dni. Seveda pa naši člani sodelujejo tudi pri drugih akcijah ZGDS. 

V naslednjem mandatnem obdobju pripravljamo zahtevnejša predavanja v stro-
kovnega, didaktičnega in aplikativnega področja. Organizirali nameravamo tudi 
nekaj ekskurzij . Prvič tudi v tujino. Načrtujemo pa tudi ekskurzijo v Pomurje. 
Stremeli bomo po navezavi stikov z drugimi geografskimi društvi v Sloveniji in 
drugih republikah. 

Tajnik: Nevenka Cigler 

25. MEDNARODNI GEOGRAFSKI KONGRES JE BIL V PARIZU OD 27. DO 31.8.1984 

Čeprav smo o kongresu že pisali v Delu in Naših razgledih, slovenski udeleženci 
pa bodo o njem podrobneje poročali tudi na zborovanju slovenskih geografov v 
Dolenjskih Toplicah, kar bo objavljeno v Geografskem vestniku 1985, je treba ne-
kaj besed o njem spregovoriti tudi v tem glasilu, ki ga bere največ naših geogra-
fov . 

Predvsem je kongres v Parizu v organizacijskem in vsebinskem pogledu pomenil 
nekaj novega. S predkongresnimi simpoziji večine od 27 komisij Mednarodne geo-
grafske zveze , katerih sestavni del so bile tudi specializirane strokovne ekskur-
z i j e , je vključil v kongresno dejavnost razen Jugoslavije vse alpske države. To 
je pomenilo močno povečanje organizacijskega aparata in tudi sodelovanje precej 
večjega števila geografov, saj se jih je zbralo na srednji del kongresa v Parizu 
okrog 2200, kar naj bi bilo doslej največ. Pokongresne ekskurzije pa so prepoto-
vale, razen naših, skoraj celotne Alpe, segle pa so tudi na sosednja območja. 
Verjetno še nikoli ni bilo posvečene toliko pozornosti območju, ki si ga je kongres 
izbral za svoje težišče. Ne glede na to, da je bil kongres v takrat zelo toplem 
Parizu, je že pred kongresom izšla v državah organizatorkah vrsta publikacij, 
posvečenih problematiki Alp, med katerimi izstopata po svoji kompleksnosti 
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Geographisches Rundschau in Les Alpes. Pri nas smo tiskali prispevke o alpski 
problematiki v peti številki Geographice Iugoslavice v angleščini. Poleg tega 
pa bo celotnim Alpam posvečena zadnja letošnja številka Geografskega obzornika. 

V vsebinskem pogledu so .bila torej v ospredju hribovita območja, ki so bila pred-
stavljena v številnih bolj ali manj kvalitetnih referatih. Gorskim območjem je 
bilo posvečenih nekaj samostojnih sekcij , kot so Tipi ekonomske organizacije v 
hribovju, Alpe-Kavkaz, Turizem in prosti čas v gorah, Spreminjanje površja v 
gorovju v post-glacialnem obdobju, Ekološki pogoji kot osnova in meja razvoja 
v gorah, Demografske, socialne in urbane spremembe v gorah. Bila so še druga 
specializirana področja, ki pa so se vsa vsebinsko močno prepletala, s še pose-
bej močnim poudarkom na problematiki okolja. V 32 sekcijah je bilo predstavlje-
nih nad 800 referatov, katerih povzetki so izšli pred kongresom, v krajši obliki 
pa bodo nekateri tudi tiskani. 

O geografskem izobraževanju so razpravljali v naslednjih sekcijah: Audio-vizual-
na sredstva v geografskem izobraževanju, kjer je bilo veliko razprave o boljši 
ali slabši uporabnosti različnih sredstev pri pouku geograf i je , Razvoj geograf i-
je in izobraževanje, Pomen kartografije in geografije v izobraževanju. 

Obilica referatov ni omogočala neke osnovne usmeritve, v kolikor ni šlo za gor-
ski prostor. Močno pa je prevladovala ekološka problematika, medtem ko je 
nedvomno manjkalo več teoretsko-metodoloških razmišl janj. Takšna je bila tudi 
diskusija. 

Slovenski geografi.smo bili v vseh predkongresnih in kongresnih aktivnostih kar 
dobro zastopani. Izdali smo že omenjeni zbornik Geographica Iugoslavica, v Les 
Alpes sta dva prispdvka naših geografov, trije so se udeležili predkongresnih 
sestankov in tam tudi poročali, sedem se nas je udeležilo zasedanj v Parizu, 
od tega pet z referat i , eden se je udeležil pokongresne ekskurzije, dr . Gams je 
predsedoval enemu od predkongresnih simpozijev in bil poročevalec (modera-
tor ) na sekciji v Parizu in končno je tudi prevzel vodstvo novoustanovljene komi-
sije Človek na krasu. 

Mirko Pak 
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